
 

資源教室簡介 
 

學務處心輔組[資源教室]為統籌辦理身心障礙學生在大學階段所需的特殊教育

支援，協助特殊學生們融入成大的學習環境，也陪伴與輔導其校園適應，減少

因障礙所帶來的限制，並作為同學、師⾧與其他校務單位之間溝通的橋樑，讓

身心障礙學生得以在最少限制的環境下發揮最大潛能，共築友善校園無礙學習

的融合精神。若師⾧們有觀察到您所接觸的學生中，有較為特殊的情況，資源

教室的輔導老師，都很樂意提供特殊教育諮詢、鑑定及輔導等相關服務。 

 

※輔導老師資訊 

1.林佳蓉輔導老師（文學院、管理學院.規劃設計學院） 

分機 50327，E-MAIL: clin5597@mail.ncku.edu.tw 

2.周宜蓁輔導老師（理學院、工學院） 

分機 50337，E-MAIL: chouichen@mail.ncku.edu.tw 

3.鄭淑文輔導老師（生物科技學院、醫學院、電機資訊學院、社會科學院） 

分機 50329，E-MAIL：vxwen@gs.ncku.edu.tw 

 

 
 
 
 
 
 
 



 

Resource classroom 
 
Resource classroom integrates educational resources within the school to help 
students of special needs integrate into a large learning environment. We also 
provide consultation to staff and faculty in order to reduce the constraints caused 
by the obstacles. We also bridge the gap in between of the students and the 
school. Our primary goal is to facilitate students succeed in the least limited 
environment and to maximize their potential. We are pleased to provide special 
education resources, classification and counseling services to teachers, should your 
students encounter a special situation. 
 
 

※Counselors of Special-education 
1. Chia-Jung Lin 
  【College of Liberal Arts、College of Management、College of Planning & Design】 

TEL：06-2757575#50327 
EMAIL：clin5597@mail.ncku.edu.tw 

2. I-Chen Chou 
  【College of Sciences、College of Engineering】 

TEL：06-2757575#50337 
EMAIL：chouichen@mail.ncku.edu.tw 

 
3. Shu-Wen Cheng 
  【College of Electrical Engineering & Computer Science、College of Social Science、College of 

Medicine、College of Bioscience & Biotechnology】 
TEL：06-2757575#50329 
EMAIL：vxwen@gs.ncku.edu.tw 

 
 

 
 


